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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXI/2022 
 

LXI Sesja w dniu 28 kwietnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 
1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

http://www.bip.prudnik.pl/


2 

 

2) Przyjęcie protokołu z LX sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 marca 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LX sesji..  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego glosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała o wniosku Burmistrza Grzegorza 

Zawiślaka dotyczącym zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 1082. 

Burmistrz uzasadnił wniosek. 

Wniosek został poddany pod gosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1082).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały druk nr 1082 został zdjęty z porządku obrad.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 31 marca 2022 r. do  

28 kwietnia. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. 12 kwietnia w naszym Urzędzie Miejskim z udziałem Katowickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej i Agencji Rozwoju Przemysłu odbyły się trzy spotkania z przedsiębiorcami, 

którzy na terenie obszaru naszej strefy planują nowe inwestycje. 

Cieszy fakt, że są to lokalni przedsiębiorcy lub osoby związane z Prudnikiem. Wszystkie 

przedsięwzięcia w założeniach przewidują wsparcie w ramach Specjalnej Strefy i dotyczą 
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branży metalowej i drzewnej. Z naszych informacji wynika, że trwają konsultacje inwestorów 

ze Strefą w sprawie listów intencyjnych, czy też  wniosków o udzielenie wsparcia. 

Z Agencją Rozwoju Przemysłu prowadzone były rozmowy przedsiębiorcy w sprawie 

wsparcia finansowego nowej inwestycji.  

W następnym dniu spotkałem się z dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w Opolu, z którym rozmawiałem na temat uzgodnień istotnych dla jednego  

z przedsiębiorców  w zakresie dostępu jego nieruchomości do drogi krajowej.  

O szczegółach negocjacji będę mógł powiedzieć więcej dopiero po złożeniu konkretnych 

deklaracji przez poszczególnych inwestorów.  

2. 20 kwietnia uczestniczyłem w przekazaniu darów z  miast partnerskich do miasta 

Nadwórna. Wyjechaliśmy w dniu 19 kwietnia konwojem czterech  samochodów 

dostawczych. Przekazanie darów nastąpiło na przejściu granicznym w Budomierzu, na 

którym udało mi się też spotkać z merem  Nadwórnej Zinowijem Andrijowyczem. 

Korzystając z okazji chciałbym przekazać serdeczne podziękowania od mera Nadwórnej 

wszystkim mieszkańcom gminy Prudnik, zarówno tym, którzy tą pomoc przekazują, tym 

którzy ją dostarczyli, a przede wszystkim tym, którzy tu w Prudniku przyjęli i pomagają 

Obywatelom Ukrainy. 

Mogę na gorąco przekazać, że jestem wstrząśnięty przekazem mera, którego  miasto choć do 

tej pory nie doświadczyło wojny, jednak sam fakt zagrożenia ojczyzny, niepewnego jutra, czy 

też innych skutków toczącej się wojny budzi wśród mieszkańców Nadwórnej lęk i obawy  

o dzień jutrzejszy. Wspomnę tylko, że miasto w ramach wewnętrznych migracji przyjęło 

blisko 10 000 osób z obszarów wschodniej Ukrainy. 

Pozostając przy tym temacie chciałbym przekazać Państwu, że na terenie naszej gminy 

przebywa około 500 osób przybyłych z różnych miejsc Ukrainy. Nadal w Schronisku 

Młodzieżowym w Prudniku i Wieszczynie przebywa 81 osób (38 w Prudniku, 43 we 

Wieszczynie). Rozpoczęliśmy wypłatę świadczeń pieniężnych osobom, które zapewniły 

czasowe zakwaterowanie i wyżywienie uchodźcom z Ukrainy. Ośrodek Pomocy Społecznej 

wypłacił świadczenia w wysokości 300 zł dla 420 osób  uchodźców obywateli Ukrainy, 

którzy w związku z konfliktem zbrojnym przebywają na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej 

i zostali wpisani do rejestru PESEL.  

496 osobom obywatelom Ukrainy nadany został w naszym Urzędzie numer PESEL. Część 

tych osób podjęła pracę w prudnickich zakładach pracy, w naszych placówkach oświatowych 

przebywają też dzieci i młodzież. Gmina zorganizowała  kurs nauki języka polskiego oparty  

o pracę wolontariuszy. 

3. Zgodnie z planem budżetu na 2022  rok rozstrzygnięto lub wdrożono  następujące 

procedury przetargowe: 

1) ogłoszono postępowanie i rozstrzygnięto oraz zawarto umowę na likwidację 

wysokoemisyjnych,     indywidualnych źródeł ciepła w lokalach komunalnych gminy Prudnik 

w procedurze „zaprojektuj i  wybuduj” na zadanie 2 i 3. Zawarto umowę z STB Energy Sp.  

z o.o. 46-081 z Dobrzenia Wielkiego. Kwota umowy  642 000,00 zł.  

2) rozstrzygnięto przetarg w procedurze europejskiej na wykonanie prac na drzewostanie  

Parku    Miejskiego i Cmentarza Komunalnego w Prudniku. Umowa będzie zawarta 4 maja z: 

- część I - wykonanie prac na drzewostanie  Parku Miejskiego w Prudniku  

z Maciejem Byrczek,  prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Dendrologicznie 

Maciej Byrczek z Wietrzna. Kwota umowy 426 000,00 zł. 

- część 2  -  wykonanie prac na drzewostanie  Cmentarza Komunalnego  

w Prudniku z Arturem  Szczudło, prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Garden 

Work Artur Szczudło z  Krakowa. Kwota umowy 386 780,00 zł 

3) ogłoszono drugi raz postępowanie na remonty dróg gminnych. Otwarcie ofert odbyło się 

20.04.2022 r.  Trwa procedura sprawdzania ofert.     
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4) ogłoszono postępowanie na dostawę artykułów spożywczych do Zespołu Szkolno 

Przedszkolnego nr 1 w Prudniku dla 6 części. W dwóch częściach zawarto umowy.  

W 4 częściach postępowanie  ogłoszono drugi raz.  

Odbyło się  otwarcie ofert w postępowaniu na dostawę artykułów spożywczych do Zespołu 

Szkolno   Przedszkolnego nr 1 w Prudniku dla czterech części. Zawarto umowy z: 

- część 1 – pieczywa – Damianem Czekańskim, prowadzący działalność gospodarzą pod 

nazwą  Zakład  Cukierniczy Wafelek Damian Czekański  

z Prudnika – kwota 18 642,20 zł. 

- część 2 – warzywa i owoce – Tomaszem Przybyłkiem, prowadzącym działalność 

gospodarczą pod   nazwą Hurtownia Warzyw i owoców ELO-TOM z Prudnika – kwota 56 

761,00 zł. 

- część 3 – art. sypkie, w słoikach, przyprawy, soki – A. Przybyłek, B. Przybyłek, prowadzący     

działalność gospodarczą pod nazwą Hurtownia Spożywcza ALA S.J.  

z   Prudnika. Kwota umowy 70 470,74 zł. 

W części 4  - mięso i wędliny  nie złożono żadnej oferty. Postępowanie unieważniono.  

5) rozstrzygnięto drugie postępowanie na dostawę artykułów spożywczych - art. sypkie,  

w słoikach,    przyprawy, soki do Zespołu Szkół w Prudniku. Zawarto umowę z Hurtownią 

Spożywczą ALA S.J. z Prudnika. Kwota umowy 156 162,88 zł. 

6) otwarto oferty w postępowaniu na Remont ogólnodostępnego kompleksu sportowego przy      

Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 w Prudniku. Przetarg unieważniono ponieważ 

wykonawca,   którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza uchyla się od zawarcia 

umowy w sprawie  zamówienia publicznego.  

Z pozostałych ofert, oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza  

przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia  

i zamawiający nie może zwiększyć tej kwoty do ceny  najniższej oferty. Postępowanie będzie 

ogłoszone ponownie.    

7) otwarto oferty w postępowaniu na  modernizację boiska sportowego przy Szkole 

Podstawowej w   Łące Prudnickiej. Wpłynęło 8 ofert. Trwa procedura sprawdzania ofert. 

8) ogłoszono przetarg w procedurze europejskiej na dostawę sprzętu komputerowego  

i  oprogramowania dla Urzędu Miejskiego w Prudniku. Otwarcie ofert odbędzie się 

23.05.2022 r.  

4. Po przerwie spowodowanej pandemią Covid 19 w tym roku do kalendarza imprez 

organizowanych przez Gminę Prudnik powraca Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła 

Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego, która odbędzie się w dniach 3-5 czerwca br. 

Będzie to już 23 edycja wystawy, myślę że nie zdradzam  tajemnicy, że już na miesiąc przed 

terminem zamknięcia zapisów pozostała niewielka ilość wolnych miejsc dla wystawców. Na 

pewno stało się tak dzięki  konsekwentnie prowadzonej przez Agencję Sportu  

i Promocji, szerokiej akcji promocyjnej - odbywającej się za pośrednictwem mediów 

tradycyjnych (reklamy prasowe/radiowe), mediów społecznościowych (Facebook), ale także 

renomie, jaką ta impreza zdobyła na pograniczu polsko-czeskim, choć należy też nie 

zapominać o  zaufaniu  jakim obdarzają  nas Wystawcy. 

5. W sobotę 7 maja 2022 r. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, we współpracy ze 

stowarzyszeniem American Muscle Team, organizują "Sprzątanie Rzeki Prudnik". Jest to już 

kolejne z wydarzeń realizowanych wspólnie z AMT. 

Akcja rozpocznie się przy basenie letnim (ul. Zwycięstwa), a po przejściu trasy  

i posprzątaniu rzeki na błoniach przy Sanktuarium św. Józefa w Prudniku-Lesie zaplanowano 

ognisko, a także pokaz samochodów amerykańskich (realizowany przez AMT). 

"Sprzątanie Rzeki Prudnik" to inicjatywa skierowana do wszystkich chętnych mieszkańców, 

którym zależy na ekologii i porządku w naszym mieście. Wydarzenie odbędzie się w ramach 

"Akcji Czysta Odra", mającej na celu ochronę przed zaśmieceniem rzeki Odry, wraz z jej 
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dopływami. Jest ona wyjątkową rzeką, łączącą trzy państwa: Czechy, Polskę i Niemcy. 

Pomysłodawcą akcji jest wrocławski podróżnik i ekolog, Dominik Dobrowolski, który od lat 

podejmuje w Polsce podobne inicjatywy na rzecz ochrony rzek. Aktualnie trwają zapisy 

chętnych na to wydarzenie. 

6. Na zakończenie chciałbym przekazać smutną wiadomość o śmierci byłego radnego Rady 

Miejskiej w Prudniku, Zastępcy Burmistrza w I kadencji Rady Pana Tadeusza 

Żurakowskiego. Przepracował w tutejszym Urzędzie 10 lat zajmując się między innymi 

sprawami rolnictwa i gospodarki komunalnej. Pogrzeb odbył się 22 kwietnia. Cześć Jego 

pamięci.  

 

Radna Ludmiła Lisowska w nawiązaniu do informacji o nauce języka ukraińskiego dodała, 

że zajęcia odbywają się we wtorki i czwartki od godziny 16.00 w Domu Kultury. Zaprosiła 

wszystkich chętnych do uczestnictwa w zajęciach. 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że krąży informacja dotycząca redukcji 

zatrudnienia przez firmę Henniges. Zapytał czy jest ona potwierdzona?  Wyraził również 

zdanie, że dobrze stało się, że budynek schroniska w Wieszczynie nie zosał sprzedany  

i służyć on może teraz potrzebującym. 

Burmistrz oznajmił, ze ma mieszane uczucia odnoście budynku w Wieszczynie, jednak 

posiadając takowy w zasobach gminy nie widział innej możliwości jak udostepnienie go w 

takiej sytuacji.  Odnośnie pierwszego pytania Grzegorz Zawiślak oznajmił, że branża 

automotive na całym świecie boryka się z problemami. Powiedział, że jeśli radni są 

zainteresowani sytuacją firmy Henniges to może zwrócić się do przedstawicieli z prośbą  

o udzielenia takich informacji, jednak sam nie może takowych udzielać.  

  

3. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 

1) 22/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara dotycząca spraw gminy Prudnik 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 2/ 

2) 27/2022 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie wprowadzenia ograniczenia 

prędkości na drodze głównej przy wjeździe z Centrum Handlowego "Premium Park" w 

Lubrzy 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 3/ 

3) 36/2022 interpelacja radnego Arkadiusza Zaczyńskiego w sprawie wykonania prac 

dotyczących naprawy konstrukcji i wymiany części dachu Publicznej Szkoły Podstawowej nr 

3 w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 4/ 

4) 37/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania prac 

melioracyjnych na odcinku tzw. Potoku Dębowieckiego w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 5/ 

5) 39/2022 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie udzielenia informacji 

dotyczących wielkości wpływu środków finansowych do budżetu Gminy Prudnik ze Strefy 

Płatnego Parkowania 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 6/ 

6) 40/2022 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie wielkości dochodów i 

wydatków z budżetu Gminy Prudnik w okresie 2018-2021 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 7/ 
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7) 41/2022 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie objęcia uczniów z danego 

rocznika planowanymi zajęciami na basenie w ramach zaj,ec wychowania fizycznego 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 8/ 

8) 42/2022 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie zamontowania znaków B18 lub 

B5 przy placu koło kościoła w Rudziczce 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 9/ 

9) 43/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka -Krzemień w sprawie przycięcia śliwy 

znajdującej się przy ścieżce dla pieszych, obok schodów przy ulicy Staszica 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 10/ 

10) 44/2022 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie przeprowadzenia pielęgnacji 

drzew przy Szkole Podstawowej nr 4 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 11/ 

11) 45/2022 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie obniżenia ceny wejścia na 

basen dla uczniów szkół podstawowych w ramach lekcji w-f 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 12/ 

12) 47/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka -Krzemień w sprawie budowy schronów dla 

ludności, na wypadek konfliktu zbrojnego 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 13/ 

 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych chciałby odnieść się do udzielonej odpowiedzi? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

4. Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2021 dla Gminy Prudnik (druk nr 1076) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu sesji Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku Ewę 

Pawlinów. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

przedłożonego druku? 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Oznajmiła, ze sprawozdanie jest obszerne  

i bardzo czytelne. Osoby potrzebujące są zaopiekowania przez instytucję. Zapytała co należy 

rozumieć przez kontrakt socjalny Typu A i Typu B. Zauważyła, że na str. 31 jest odniesienie 

do interwencji kryzysowej. Radna poprosiła o wyjaśnienie na czym ta interwencja polega.  

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów odnośnie kontraktu socjalnego oznajmiła, że jest to narzędzie 

pracownika socjalnego. Dzieli się on na część A i B. Wyjaśniła, na czym polega różnica 

pomiędzy poszczególnymi częściami. Odnośnie interwencji kryzysowej Dyrektor oznajmiła, 

że są to działania podejmowane natychmiast w sytuacjach, gdy dana osoba jest w kryzysie 

zarówno psychicznym jak i fizycznym i potrzebuje wsparcia np. psychologa czy terapeuty. 

Radna Ludmiła Lisowska złożyła podziękowania na ręce dyrektor za pracę zarówno jej jak  

i wszystkich pracowników. Zapytała o Korpus wsparcia seniorów, poprosiła o przybliżenie na 

czym program polega. 

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów poinformowała, że jest to program włączony w działanie w 

tym roku. Przed wybuchem pandemii działał on pod nazwą „Wspieraj seniora”. Dyrektor 

wyjaśniła na czym program polegał. Omówiła również jego nowy moduł pod nazwą Korpus 

wsparcia dla seniora. 

Radny Jacek Urbański poruszył trzy kwestie: liczbę placówek i miejsc w żłobkach,  

a konkretnie określenie wartości liczbowej tam podanej – co ona konkretnie oznacza i z czego 

ona wynika. Kwestia druga to kwestia bezdomności. Często mówi się, że w Prudniku nie ma 

ludzi bezdomnych, jednak w sprawozdaniu jest informacja, że jednym z powodów w 

udzielania pomocy jest bezdomność. Trzecia kwestia dotyczy informacji określonej mianem 

pozostałej działalności w zakresie polityki społecznej. Radny zauważył tam wzrost kwoty. 
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Zapytał na co przeznaczona jest ta pozostała działalność i w jakim zakresie jest ona 

wykonywana. 

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów odniosła się do pozostałej działalności. Oznajmił, że pod 

nazwą tą kryją się kluby seniora i działania, które nie mieszczą się w działaniach objętych 

punktem Pomoc społeczna. Odnośnie bezdomności Dyrektor oznajmiła, że odkąd pracuje  

w OPS Prudnik twierdzi, że bezdomność jest. Już dugi rok z rzędu OPS ma podpisaną umowę 

ze schroniskiem oraz noclegownią. Są również osoby, które z tych usług korzystają. Odnośnie 

pierwszego pytania Dyrektor powiedziała, że nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie, gdyż 

sprawozdanie Ocena pomocy społecznej to narzędzie, które zaczytuje dane z wszystkich 

instytucji prowadzonych przez gminę. Dodała, że uzupełni informację. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2021 dla Gminy Prudnik (druk nr 1076).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta.  

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 14/ 

 

5. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Prudnik za rok 

2021 (druk nr 1077) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

Monikę Gniecką- Witkowską. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby 

zabrać głos w sprawie przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Prudnik za rok 

2021 (druk nr 1077).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 
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Zygmunt Bochenek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta.  

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 15/ 

 

6. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 

1078) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca 

przywitała obecną na posiedzeniu Skarbnik Gminy Wioletę Zator. Zwróciła się do radnych  

z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestię działu 700, gdzie jest zaznaczone, że środki 

pochodzą z funduszu przeciwdziałania covid na dofinansowanie zakupów inwestycyjnych 

674.048,87 zł. Środki te są przeznaczone na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

spółce PTBS spółka z o.o.  Zapytał czy Gmina może z tego funduszu takie udziały objąć? 

Zapytał czy środki pochodzą z rządowego funduszu rozwoju mieszkalnictwa czy z funduszu 

przeciwdziałania covid?  

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że wspomniane środki są środkami z funduszu 

przeciwdziałania covid, ale realizowane są one w ramach rządowego funduszu rozwoju 

mieszkalnictwa. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy jest już jakiś harmonogram zgodnie z którym TBS 

będzie realizował budowę mieszkań pod wynajem? Czy są już określone kryteria dla osób 

ubiegających się o mieszkania? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że kryteria musiały być określone przy składaniu 

wniosku do KZN, więc one są. Mieszkań ma być 16, poziom finansowania również jest 

określony. W trakcie wykonywania jest kalkulacja do BGK po to, aby uzyskać wsparcie 

kredytowe na prowadzenie tej działalności. Realizacja zadania ma się rozpocząć w przyszłym 

roku, wszystko jednak zależy od sytuacji ogólnopolitycznych. Procedura projektowa ma się 

rozpocząć jeszcze w tym roku.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień oznajmiła, że zainteresowało ją zwiększenia dochodów 

w dziale 852 w § 2180 o kwotę 192.500,00 zł z tytułu otrzymanych środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na Korpus Wsparcia Seniorów. Jednocześnie dokonuje się 

zwiększenia wydatków bieżących w dziale 852 rozdziale 85295 o kwotę 192.500,00 zł na 

realizację ww. zadania. Celem programu jest zapewnienie usługi wsparcia na rzecz seniorów 

w wieku 65 lat i więcej. Radna poprosiła o wyjaśnienie na czym polegają poszczególne 

moduły oraz czy jest regulamin dysponowanie środkami? 

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów poinformowała, że moduł II, który będzie wdrażany w tym 

roku to tzw. opaski bezpieczeństwa - poprawa bezpieczeństwa oraz możliwość samodzielnego 

funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych poprzez dostęp do tzw. „opieki na 

odległość”, natomiast moduł I to wsparcie pracowników dla seniorów w dostarczeniu 

żywności czy też świadczona codzienna pomoc osobom potrzebującym wsparcia. 

Dyrektor udzieliła jeszcze wyjaśnień do wcześniejszego pytania radnego Jacka Urbańskiego. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1078 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1078).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/989/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku  

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1079) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 10779 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1079).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/990/2022 w sprawie zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa została 

przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

Przewodnicząca Rady przywitała obecną na sesji Naczelnik Wydziału Mienia Gminy  

i Gospodarki Przestrzennej Dorotę Szmulik.  

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 
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1080) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1080 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1080).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/991/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej zabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1081) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1081 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1081).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/992/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej zabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 
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3) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1082) – projekt uchwały zdjęty z porządku obrad.  

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk 

nr 1083) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1083 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1083).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/993/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk 

nr 1084) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1083 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1084).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 
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Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/994/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz użytkownika 

wieczystego (druk nr 1085) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1085 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz użytkownika 

wieczystego (druk nr 1085).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/995/2022 w sprawie sprzedaży prawa 

własności gruntu na rzecz użytkownika wieczystego została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1086) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1086 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1086).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 
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Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/996/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1087) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1087 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1087).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/997/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1088) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1088 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1088).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 



14 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/998/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1089) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1089 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1089).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/999/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1090) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1090 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1090).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1000/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  
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/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1091) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1091 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1091).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Josel Czerniak, Ludmiła Lisowska, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1001/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1092) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1080 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1092).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1002/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 
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14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1093) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1093 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1093).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1003/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1094) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1094 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1094).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1004/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 
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16) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1095) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1095 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1095).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1005/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1096) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1096 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1096).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1006/2022 w sprawie oddania w najem 

lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku została 

przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 
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8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1097) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1097 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

1097).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1007/2022 w sprawie propozycji zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1098) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1098 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

1098).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1008/2022 została przyjęta.  
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/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1099) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1080 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

1099).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1009/2022 została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 36/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi Usług 

Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań własnych 

Gminy Prudnik (druk nr 1100) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak zauważył, że w uchwale jest zapis, że jeszcze w roku 2022 r. 

ZUK zacznie zarządzać nieruchomościami. Zapytał od którego miesiąca to nastąpi oraz jaka 

jest propozycja stawki za zarządzanie nieruchomościami dla ZUK. 

Burmistrz oznajmił, że stawka nie jest jeszcze wynegocjowana. Dodał, że chciałby aby 

uchwała zaczęła obowiązywać od połowy tego roku, ewentualnie od stycznia przyszłego 

roku. Burmistrz powiedział, że wprowadzenie zmian przygotowywane jest od dłuższego 

czasu, aby mogła zostać wprowadzona w sposób przemyślany. W dalszej części Grzegorz 

Zawiślak wyjaśnił sposób wprowadzania zmian. 

Radny Stanisław Mięczakowski  zapytał czy w związku z powierzeniem zasobów ZUK-u 

mieniu gminy powstanie nowe stanowisko pracy, które będzie obsługiwało tą tematykę oraz 

jak będzie rozwiązana sytuacja zarządzania w sytuacjach kryzysowych – losowych. Radny 

zauważył, że do tej pory zarządca pojawiał się każdorazowo na miejscu zdarzenia  

w przypadku jakiejkolwiek awarii czy zdarzenia losowego. Czy w dalszym ciągu będzie 

oddelegowana osoba odpowiedzialna w takich sytuacjach z gminy?   

Burmistrz oznajmił, że w kwestii drugiego pytania nic się nie zmieni. Nadal ZUK będzie 

zajmował się awariami i sytuacjami losowymi. Odnośnie nowych stanowisk pracy nastąpi to 

poprzez redukcję stanowisk w ZUK i utworzenie stanowisk w urzędzie.  
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Radna Ludmiła Lisowska zapytała czy mieszkańcy nadal będą mogli korzystać z usług 

kasy? 

Burmistrz oznajmił, że nikt w tym momencie nie planuje likwidacji kasy, zlokalizowanej  

w Zakładzie Usług Komunalnych. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1100 pod głosowanie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1100 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi Usług 

Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań własnych 

Gminy Prudnik (druk nr 1100).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1010/2022 zmieniającej uchwałę w sprawie 

powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy 

Prudnik z o.o. zadań własnych Gminy Prudnik została podjęta została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 37/ 

 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1101) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Jacek Urbański stwierdził, że o podwyżkach dyskusje prowadzone są już 3 sesję, ale 

nadal nie jest przekonany czy zrekompensuje ona w 100% to, co do tej pory nie było 

podwyższane. Oznajmił, że nie została przedstawiona kalkulacja jak kształtują się ceny. 

Radny wyraził zdanie, że podwyżka najbardziej uderzy w uczciwych mieszkańców 

stosujących się do obowiązujących przepisów. Dodał, że nie widzi, aby były wprowadzane 

jakiekolwiek usprawnienia w systemie.  

Burmistrz w odpowiedzi powiedział, że kalkulacja była przedstawiona na poprzedniej sesji. 

Dodał, że skoro koszty wywozu są wysokie to nie można udawać, że są niskie. Przez 10 lat 

nie było w tym temacie nic robione, więc najwyższy czas tą kwestię wyprostować. Na rynku 

widać deficyt firm wywożących nieczystości. ZWiK robi to jako zakład budżetowy. Nie 

widać niestety firm prywatnych, którym się ten wywóz nie kalkuluje. Trudno mieszkańcom 
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wytłumaczyć, że muszą czekać po kilka tygodni na wywóz nieczystości. Zaproponowana 

stawka jest stawką urealnioną, będzie ona oscylowała prawdopodobnie w granicach 40 

złotych.  

Radny Jacek Urbański stwierdził, że jeżeli zostanie stworzony odpowiedni regulamin 

poboru i kontroli opłat, a są do tego dane, to automatycznie ten kosztorys będzie inny. Jeżeli 

więcej ludzi będzie odprowadzało nieczystości legalnie, to z automatu koszty ogólne spadną.  

Burmistrz poprosił prezesa ZWiK o omówienie kosztów księgowych. Odnośnie kontroli – 

były one planowane, jednak w związku z covidem zostały odwołane, niemniej coraz częściej 

będą się one pojawiać. Odnośnie stworzenia systemu Burmistrz oznajmił, że robi to planując 

skanalizowanie kolejnych miejscowości, gdyż chce rozwiązać problemem kompleksowo. Ze 

względu na ograniczone środki plan ten rozłożony jest w czasie, jednak docelowo problem w 

gminie Prudnik powinien zostać dosyć mocno zredukowany. Niewątpliwie osoby, które są 

nieuczciwe zdecydowanie powinny dostawać wyższe mandaty, gdyż zanieczyszczają 

środowisko. 

Radny Jacek Urbański raz jeszcze podkreślił, że potrzebne jest stworzenie konkretnego 

regulaminu i kontroli, gdyż podwyżka uderzy w uczciwych ludzi. 

Burmistrz wyraził zdanie, że jako osoba uczciwie wywożąca ścieki zgadza się na tą 

podwyżkę i myśli, że inni uczciwi również nie będą z tego tytułu robić problemów, gdyż 

ważniejsze dla nich będzie możliwość wywozu ścieków, niż zastanawianie się co zrobić  

w momencie, gdy nikt tych ścieków odebrać nie będzie chciał.  

Prezes ZWiK Paweł Kawecki wyjaśnił, że przez ostanie lata kalkulacje pokazywały, ze 

spółka nie musi dopłacać do tego typu działalności. Dopiero przeliczenie robione 

standardowo na koniec roku pokazało, że jest konieczność uregulowania ceny. Prezes 

przedstawił powody, dla których stawka górna ma wynosić 50 zł brutto. 

Głos ponownie zabrał radny Jacek Urbański. Powtórzył, że cierpieć będą osoby uczciwe. 

Wyraził zdanie, że kosztotwórcze jest to, ile  ludzi w systemie jest oficjalne włączonych. 

Zapytał Burmistrza czy uważa, że obecny system naprawdę funkcjonuje? 

Burmistrz powiedział, że jedynym sposobem zmuszenia ludzi do uczciwości jest nakładanie 

na nich kar. Osoby uczciwe się do systemu stosują.  

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do odczuć osób mieszkających w 

skanalizowanej miejscowości, jednak niemogących się do tej kanalizacji podłączyć, pomimo 

chęci. Są to mieszkańcy Łąki Prudnickiej z ulicy Głuchołaskiej. Od dekady starają się oni  

o możliwość podłączenia, a nie mają do tego prawa i teraz będą musieli ponosić wyższe 

koszty wywozu nieczystości. Ponadto w odpowiedziach na interpelacje jako powód podaje się 

brak środków finansowych, a do kolejnej uchwały wprowadza się wielomilionowe zadanie 

budowy kanalizacji w Czyżowicach. Oznajmił, że sceptycznie podchodzi do projektu tej 

uchwały. 

Burmistrz zapytał co radny zrobi w sytuacji, gdy firmy wywożące ścieki przestaną to czynić 

z powodu braku opłacalności? Jak wówczas spojrzy w oczy mieszkańcom? 

Prezes Paweł Kawecki oznajmił, że warunki kiedy można podłączyć mieszkańców do 

kanalizacji są określone w odpowiednich aktach prawnych. Przedstawił te warunki. Odnośnie 

zadań wielomilionowych prezes oznajmił, że są one wykonywane ze środków zewnętrznych, 

natomiast wszystkie inne ze środków własnych i trzeba te inwestycje zaplanować w taki 

sposób, aby nie utracić płynności finansowej i nie narazić na utratę usług wszystkich 

dotychczasowych odbiorów. Zadanie budowy przyłączy kanalizacyjnych w Łące Prudnickiej 

zostało uwzględnione w planie wieloletnim. 

Głos zabrała Radca Prawny Katarzyna Staniaszek. Wyjaśniła aspekty prawne 

podejmowanej uchwały. 

Radny Stanisław Mięczakowski powiedział, że ton jego wcześniejszej wypowiedzi miał 

pokazać to, że mieszkańcy Łąki od lat dążą do skanalizowania swojej miejscowości, a nie 
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mają takiej możliwości. Dodał, że jako przedstawiciel mieszkańców nie może zagłosować za 

podwyżką, która bezpośrednio ich dotyczy.  

Burmistrz powtórzył, że wspominana część Łąki Prudnickiej znalazła się w nowym planie. 

Ponadto podejmowane kroki mają na celu głównie ochronę środowiska oraz zapewnienie 

dostępu do czystej wody oraz czystego powietrza. Dodał, że będzie dążył do tego, aby 

nieuczciwi mieszkańcy gminy ponosili za swoje czyny karę w miarę możliwości posiadanych 

instrumentów. Jeśli chodzi o regulamin Burmistrz oznajmił, że sprawdzi jak wygląda od 

strony prawnej możliwość wprowadzenia sankcji względem osób, które uchylają się przed 

wywozem nieczystości. 

Radny Jacek Urbański odniósł się do wypowiedzi radcy prawnej. Oznajmił, że nie chodzi 

mu o wysokość górnej stawki, a o to, aby najpierw stworzyć sprawny regulamin, a wtedy bez 

problemu będzie można rozmawiać o podwyżkach. 

Głos w dyskusji zabrał radny Zygmunt Bochenek. Poinformował, że złoży oficjalny 

wniosek, aby wystąpić do rady sąsiedniej Gminy o wspólne spotkanie i przedyskutowanie 

kwestii budowy kanalizacji i ochrony wspólnych ujęć wody pitnej. 

Burmistrz pokreślił raz jeszcze, że celem podniesienia górnej stawki za wywóz nieczystości 

jest w prowadzenie do gminy normalności, ponieważ jedyny podmiot, który zajmował się 

wywozem nie chce tego robić.  Z jednej strony stawka ta ma chronić, a drugiej dawać 

możliwość robić to osobom, które chcą zajmować się tym wywozem.  

Radny Zygmunt Bochenek wyraził zdanie, że należy stawiać na budowę kanalizacji, a nie 

na budowę szamb. 

Burmistrz  stwierdził, że podziela to zdanie. W dalszym ciągu planuje kanalizować gminę 

Prudnik. Na dzień dzisiejszy jest jak jest. Należy zgromadzić odpowiednie środki na dalszy 

jej rozwój.  

Radny Zygmunt Bochenek oznajmił, że nawiązał do niegdysiejszej ankiety i gdyby nie upór 

to Szybowice w dalszym ciągu nie byłyby kanalizowane.  

Prezes ZWiK Paweł Kawecki powiedział, że ankieta była poprzedzona analizą i dużą liczbą 

informacji.  

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, ze doskonale rozumie jaką intencje ma radny Jacek 

Urbański. Przytoczył sytuację z jednym z mieszkańców, który nie wywozi uczciwie 

nieczystości. Sytuacja ta pokazuje, że niektórym osobom bardziej kalkuluje się dostać mandat 

raz do roku, niż regularnie wywozić nieczystości. Dlatego też koniecznym jest stworzenie 

przejrzystych zasad regulujących kwestie z tym związane. Wówczas będzie można 

przedstawić propozycję ceny. Radny poruszył również kwestie braku regulacji ceny przez 

poprzednie 10 lat. 

Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego. Oznajmił, że koszty kanalizowania są 

ogromne i trzeba szukać środków zewnętrznych. W kwestii opłat Burmistrz wyraził zdanie, 

że wypowiedzi radnych zachęcają ludzi do nieuczciwości i nie wywożenia ścieków w sposób 

legalny.  

Między radnym Kosińskim, a Burmistrzem wywiązała się dyskusja w temacie kanalizowania 

gminy.  

Radny Tomasz Wisła poprosił o wyliczenie kosztów opłat za ścieki w odbiorze 

komunalnym, które będzie musiała ponieść rodzina 2 osobowa. Ile ta sama rodzina będzie 

opłacać za odbiór szamba? 

Prezes ZWiK Paweł Kawecki  oznajmił, że szambo jest kosztem około 5 razy większym, 

jednak nie należy brać tutaj pod analizę hipotetycznych założeń.  

W dalszej dyskusji udział wzięli Radny Tomasz Wisła, Przezes ZWiK Paweł Kawecki oraz 

Radca Prawny Katarzyna Staniaszek. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień oznajmiła, ze wywóz nieczystości jest konieczny, więc 

zawnioskowała o zakończenie dyskusji. Wyraziła jednak zdanie, że należy zobligować 
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prezesa do tego, aby regulamin wywozu nieczystości powstał jak najszybciej i aby był on 

przejrzysty i skuteczny.  

Radny Zbigniew Kosiński zaproponował utrzymanie wywozu śmieci na tym samym 

poziomie co odbiór nieczystości. Resztę zrekompensować wrzucając ogólnie w koszty. 

Przejmą to praktycznie wszyscy ci, którzy oddają te ścieki i jest po sprawie. Nie będą ci 

ludzie karani za to, że mają zbiorniki bezodpływowe. Radny stwierdził, że to by było 

najlepsze rozwiązanie. 

Burmistrz oznajmił, że jeżeli chodzi o stawkę to jako nadzór właścicielski można pewne 

rzeczy w spółce zrobić, jednak trzeba dać możliwość funkcjonowania innym firmom. 

Ustalenie górnej stawki to jest rozliczenie się z tymi osobami, które nie mają podpisanej 

umowy. Więc ona nie powinna być niższa. Osoby, które podpiszą umowę myślę, będą miały 

niewielki wzrost. Na pewno nie 100% tak jak to dzisiaj jest proponowane. Burmistrz 

oznajmił, że głosowana jest stawka maksymalna, a on mówi o realnych kosztach. Na pewno 

będzie niewielki wzrost tej stawki, która dzisiaj obowiązuje Niewielki w stosunku do tego co 

jest, ale stawka maksymalna będzie naliczana w stosunku do tych, którzy robią to 

bezumownie i robią to nielegalnie. Więc to jest ten bat, który powinien zachęcić ludzi do tego 

żeby umowy zawierały ze ZWiK-iem lub z innymi podmiotami. Burmistrz wyraził zdanie, że 

głosowanie nad stawką maksymalną, a realną stawką wywozu nieczystości to dwa różne 

tematy. Powiedział, że została przedstawiona kalkulacja okazująca jakie są koszty wywozu 

nieczystości, dodał, że w przypadku ZWiK-u pewne koszty można pokryć z innej działalności 

spółki. 

Radny Jacek Urbański zapytał Burmistrza czy wypowiada się również w imieniu 

prywatnych przedsiębiorców? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że nie może wypowiadać się w imieniu prywatnych 

przedsiębiorców, jednak mają oni prawo na rynku funkcjonować. Nawet jeśli będą świadczyć 

usługi w cenie wyższej niż zagwarantowanej przez ZWiK znaleźć się mogą osoby chętne ze 

skorzystania z ich usług. 

Radna Urszula Rzepiela oznajmiła, że Burmistrz powiedział to, co zauważyła w toku 

dyskusji. Na rynku brakuje oferentów. I pewne urealnienie stawki może spowodować, że tą 

lukę faktycznie zapełnioną prywatni przedsiębiorcy, którzy mogą ośmieleni być 

podniesieniem tej stawki i dać wyższe kwoty za swoje usługi. Być może lepsze jakościowo 

albo bardziej terminowe. Natomiast Państwo Radni poprzedniej kadencji na pewno pamiętają 

sprawę ulotki, którą podniósł Pan Zygmunt. Toczyła się wtedy dyskusja o skanalizowanie 

Szybowic. Jak wiele argumentów było ze strony poprzedniego Pana Burmistrza jak i Pana 

Prezesa żeby budować szamba.  Radna poprosiła, aby zobaczyć jak słuszna była decyzja 

podjęcia tego co od wielu lat strategii rozwoju gminy było podnoszone - pełna kanalizacja 

terenu gminy. 

Radny Tomasz Wisła zapytał Prezesa czy może uspokoić mieszkańców, że cena za wywóz 

nieczystości nie będzie tak wysoka jak proponowana maksymalna?   

Prezes ZWiK Paweł Kawecki oznajmił, że nigdy jego zamiarem nie było wprowadzenie 

stawki maksymalnej po wejściu uchwały w życie. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1101).  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (9) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik nie została podjęta. 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych (druk nr 1102) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że ma kilka uwag odnośnie projektu uchwały. Są to 

tematy prawno-organizacyjne tej uchwały oraz względy merytoryczne. Wieloletni plan 

obejmuje między innymi kanalizację miejscowości Prężynka i Czyżowice. Radny zapytał 

dlaczego w tym planie znalazła się kanalizacja miejscowości Prężynka? Z tego co wiadomo 

Prężynka nie należy do gminy Prudnik. Radni odnoszą się do miejscowości, która jest poza 

naszą gminą. A jak tutaj padło parę razy to zadaniem własnym każdej gminy jest 

kanalizowanie konkretnej gminy. Tu rada Gminy Prudnik wykracza już poza swoje 

kompetencje. Radny oznajmił, że zrozumiałby to, gdyby były jakieś umowy czy 

zobowiązania. Zapytał czy były spotkania przedstawicieli gminy Prudnik i gminy Lubrza. 

Czy są z tego tytułu jakieś notatki służbowe, protokoły, umowy? Uchwały, które gmina 

Lubrza podjęła o tym, że tą część swojej gminy chce kanalizować poprzez właśnie Zakład 

Wodociągów i Kanalizacji w Prudniku? Są to niewiadome, ale w uchwale się to znalazło  

i będzie debata nad tym, czy kanalizować miejscowość w zupełnie innej gminie.  

Burmistrz oznajmił, że chce wprowadzić autopoprawkę i wykreślić problematyczny punkt,  

o którym jest mowa. Dodał, że spotkanie z radnymi Gminy Lubrza jest planowane. Poprosił  

o przygotowanie głosowania autopoprawki. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wykreślenia w wieloletniego planu punktu dotyczącego kanalizowana miejscowości 

Prężynka – pkt.12 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Ludmiła Lisowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Domino, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do wspomnianej wcześniej ankiety, w której 

określona była kolejność kanalizowania poszczególnych miejscowości. Czyli Szybowice,  

Rudziczka, Mieszkowice. Zapytał dlaczego tej kolejności w tym wieloletnim planie nie ma 

zachowanej? Dodał, że zasadne jest kanalizowanie miejscowości Rudziczka. 

Pomiędzy Burmistrzem a radnym wywiązała się dyskusja dotycząca kanalizowania 

poszczególnych miejscowości oraz przedstawionego planu. 

Radny zauważył, że pod planem nikt się nie podpisał. 

Przeze Paweł Kawecki oznajmił, że radni nie mogą zatwierdzać dokumentu podpisanego 

przez kogoś. Podejmując uchwałę Rada tworzy nowy dokument. Dokumenty podpisane 

przedkładane są Burmistrzowi, natomiast rada pod obrady otrzymuje dokumenty bez podpisu. 

Przedstawił procedurę przedkładania dokumentów pod obrady. 

Radny Zygmunt Trojniak w kwestii formalnej zauważył, że w systemie dostępna jest 

uchwała nie posiadająca podpisu.  

Radca Prawny Katarzyna Staniaszek wyjaśniła, że projekt uchwały nie jest jeszcze 

dokumentem. Jest to dopiero projekt dokumentu, ponieważ nie jest on przez nikogo 

podpisany. Dopiero podjęcie uchwały przez Radę statuuje dokument jako obowiązujący. Plan, 

który stanowi załącznik do uchwały stanowi część projektu. Ponadto nawet jeśli elektroniczna 

wersja, która trafiła do systemu nie posiada podpisu radcy, to należy pamiętać, że każdy 

projekt jest zweryfikowany przez radcę prawnego. Radca prawny wyjaśniła procedurę 

przedstawiania uchwał pod obrady. 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat kanalizacji miejscowości Rudziczka. Oznajmił, że 

w miesiącu listopadzie zgłaszał wraz z radnym Kosińskim, aby opracować dokumentację na 

kanalizację w tej miejscowości. Pomysł został zaakceptowany. W grudniu został wycofany 

przez większość członków komisji. W tej chwili w planie jeśli chodzi o kanalizacje Rudziczki 

jest tylko określony projekt w roku 2025. Natomiast jeśli chodzi o kanalizacje Czyżowic  

i Prężynki, która została wycofana to miejscowości znalazły się w tym planie z wykonaniem 

projektu w 2022 roku i były na to środki. Realizacja zaplanowana już od roku następnego. 

Radny zauważył szybki postęp w tym temacie. Dodał, że w ankiecie wspomnianej przez 

radnego Bochenka nie mówiło się ani o Czyżowicach ani o Prężynce. Chodziło tylko  

o Szybowice, Rudziczkę, Mieszkowice. Dlatego raz jeszcze zapytał jak to się stało, że 

pojawiła się miejscowość Czyżowice i Prężynka i od razu kwoty z przeznaczeniem na ten 

cel? 

Prezes Paweł Kawecki oznajmił, ze zadanie skanalizowania Prężynki pojawiło się w planie 

po to, aby pokazać całość przedsięwziąć. Generalnie chodziło o taki drobiazg jak ochronę 

naszego ujęcia, z którego całe miasto jest zaopatrywane. Być może nie ma to większego 

znaczenia. I rozdzielania tych dwóch rzeczy. Biorąc pod uwagę zamierzenia innych 

podmiotów samorządu terytorialnego jest wiedza, że pewne prace będą wykonywane  

w miejscowości Czyżowice, co skutecznie zablokuje możliwości jakichkolwiek inwestycji  

w kolejnych kilku latach jeśli inwestycja nie zostanie wykonana przynajmniej w zakresie pasa 

drogi powiatowej w roku przyszłym. I o tym na komisji na pewno było. I najprawdopodobniej 
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było na wszystkich komisjach. Prezes Kawecki oznajmił, że w planie pojawiają się dwie 

rzeczy. Z jednej strony ochrona ujęć, z drugiej plan kanalizowania. Na samym końcu 

opracowania pojawia się uwaga, że punkt kanalizowania Rudziczki, i ewentualnie ten 

wycofany punkt nie będzie realizowany jeżeli nie pojawią się środki zewnętrzne. Dlatego oba 

te zamierzenia przekraczają możliwości spółki. Prezes oznajmił, że nie przewiduje, aby  

w budżecie gminy znalazły się środki na ten cel. Trzeba mieć na uwadze, że możliwość 

starania się o środki zewnętrzne daje wprowadzenie konkretnego zadania do planu. 

Między radnym Zygmuntem Trojniakiem a Prezesem Kaweckim wywiązała się dyskusja 

w temacie zapisów planu. Radny zadał szereg pytań, na które Prezes udzielał odpowiedzi. 

Radna Ludmiła Lisowska zapytała prezesa w jakim zakresie będzie rozbudowana sieć 

Wodociągowa na przykład w Szybowicach? Dalej radna zauważyła, że  w planie jest 

używane słowo modernizacja i rozbudowa, a tylko jeden raz użyte jest słowo budowa  

i dotyczy to sieci kanalizacyjnej i wodociągowej do Klasztoru Ojców Franciszkanów na ulicy 

Poniatowskiego. Radna zauważył, że jest to miejsce szczególne, gdzie pojawia się coraz 

więcej pielgrzymów. Ponadto Kardynał Stefan Wyszyński został przyjęty patronem miasta. 

Na Klasztorku odbywają się różnego rodzaju imprezy. Radna wyjaśniła, że mówi o tej pozycji 

planu dlatego, że środki własne na zadanie zostały zaplanowane w kwocie 180000,00 zł, 

natomiast pozostałe 750000,00 zł to jest kredyt. Radna zapytała czy tego planu nie można 

rozłożyć w dłuższej perspektywie czasu? Wyjaśniła, że martwi ją iż zaciągany kredyt wpłynie 

na stawki wody dla mieszkańców.  

Prezes Kawecki wyjaśnił, że pozycja pożyczek i kredytów nie jest jeszcze końcem świata. To 

również może być pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej. Wtedy są to bardzo dobre warunki jeśli chodzi o finansowanie z możliwością jeszcze 

częściowego umorzenia. Prezes oznajmił, że zadanie znalazło się w planie, jednak na te 

moment nie ma pomysłu na to, w jaki sposób będzie on realizowany. Dodał, że prowadzi 

rozmowy z wieloma podmiotami, aby tak jak słusznie zauważyła radna, punkt ten nie wpłynął 

na wysokość taryf. Odnośnie sieci wodociągowej w Szybowicach prezes wyjaśnił, że tam 

gdzie zadania są zdefiniowane wpisuje się konkretną nazwę zadania wskazując lokalizację. 

Natomiast biorąc pod uwagę jakby aktywność mieszkańców i mając wieloletnie 

doświadczenie ZWiK stara się określić jakąś część dającą możliwość budowy nowych 

domów, jednocześnie w taki sposób, aby nie uderzało to w jakoś mocno w taryfę. Stąd te 

środki angażowane na rozbudowę, na przyłączanie kolejnych to są zwykle kwoty mniej 

więcej kilkudziesięciotysięczne w skali roku albo w przeliczeniu na miejscowość 

kilkadziesiąt tysięcy. Zwykle jest tak, że albo ZWiK to rozbudowuje albo są to pieniądze na 

odkupienie od inwestora, który po prostu stwierdził że no nie będzie czekał. 

Pani Radna Ludmiła Lisowska wróciła do tematu Ojców Franciszkanów do wodociągu  

i kanalizacji. Stwierdziła, że plan przedstawia się dość enigmatycznie. Wyraziła zdanie, że 

biorąc pod uwagę ogromną liczbę osób, która przybywa do klasztoru Ojcowie Franciszkanie 

nie są w stanie sami zapewnić wody i kanalizacji. Łatwo sobie wyobrazić co będzie się działo 

kiedy to tam się wszystko w końcu po prostu no nie dźwignie. Radna wyraziła nadzieję,  że to 

zadanie będzie jeszcze analizowane. Tym bardziej, że Ojciec Gwardian wyraża duże 

zaniepokojenie i mówi o tym, że jest to dla nich bardzo ważne zadanie i duża potrzeba.  

Radny Zygmunt Bochenek raz jeszcze oznajmił, że wystąpi z oficjalnym wnioskiem do 

radnych Gminy Lubrza o wspólne spotkanie i podjęcie konkretnych kroków. Zwłaszcza  

w temacie ochrony ujęć wody pitnej na terenach obu gmin. 

Radny Stanisław Mięczakowski wyraził zdanie, aby trzymać się harmonogramu i 

kanalizować to, co jest pierwotnie założone. Mając na uwadze plan logicznym byłoby 

skanalizowanie Rudziczki, Mieszkowic i tego sektora. To jest tylko taka uwaga techniczna. 

Uważnie przysłuchując się dyskusji można stwierdzić, że czynnikiem determinującym 

działania w ten, a nie inny sposób w postaci kanalizowania Czyżowic i Prężynki jest dbałość 
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o wody pitne. Natomiast patrząc na całą infrastrukturę, która jest przeprowadzona można to 

wykonać od strony Prężyńskiej. Argument, który świadczy o tym to dziesiątki tysięcy metrów 

czy też tysiące metrów wyłożone w połączenie dwóch miejscowości. Należy mieć również na 

uwadze to, że trzeba będzie postawić całą infrastrukturę w postaci przepompowni, 

wykupienie od mieszkańców danych gruntów tego terenu pod usytuowanie. Drugim 

czynnikiem determinującym takie działania gminy są okoliczności sprzyjające w postaci 

budowy drogi powiatowej, czy też remontu. Należy zauważyć że infrastruktura drogi 

powiatowej jest tylko przecinana w jednym punkcie wskazanym i nie będzie tutaj 

najmniejszego praktycznie tutaj problemu z przeprowadzeniem infrastruktury kanalizacyjnej 

w późniejszym czasie. Mając na uwadze skanalizowanie stricte Czyżowic radny stwierdził, że 

nie będzie problemem jeżeli będzie wykonywana infrastruktura drogowa drogi powiatowej, 

aby mocno kolidowało to czy też nadwyrężało jakiekolwiek wejście w całą infrastrukturę 

drogową.  

Prezes Paweł Kawecki oznajmił, że o ile dyskusyjne jest kanalizowanie Prężynki biorąc pod 

uwagę, że jest tam bardzo dobre ujęcie, które bardzo mocno ogranicza koszty zaopatrzenia  

w wodę dla miasta Prudnika, jedyne ujęcie z którego woda podawana bezpośrednio jest wodą 

zdatną do picia. Wszystkie procesy się odbywają na tym ujęciu. Z każdego innego kierunku 

trzeba wodę przetłoczyć na ulicę Prężyńską, a dopiero po uzdatnieniu wtłoczyć ponownie do 

sieci. Koszty są nieporównywalnie większe. Rzeczywiście to ma może średnie uzasadnienie, 

ale zdecydowanie większe w porównaniu uzbrojenia przez ZWiK terenów inwestycyjnych  

w gminie Lubrza. Były przeprowadzane rozmowy z gminą Lubrza właśnie w ten sposób, aby 

uzbroili swój teren inwestycyjny, przynajmniej kolektor, a ZWiK porozmawia na temat 

pozostałego kanalizowanie. Generalnie skończyło się tym, że jeżeli ZWIK to zrobi no to oni 

ewentualnie się do tego podłączą.  

Radny Zbigniew Kosiński zadał pytanie związane z ochroną tych wód. Czy coś w ostatnim 

czasie się zmieniło? Radny oznajmił, że to rozumie, jednak cały czas przychodzi taka obawa 

jakby tam coś było, a radni o tym nie wiedzą. I jeszcze jedno takie pytanie. Jeśli pojawia się 

jakieś zagrożenie przy ujęciu wody to zgłasza się to do RDOŚ-u i ewentualnie RDOŚ 

podejmuje działania i w jakiś sposób wymusza działanie wójta żeby ochronić te wody.  

Ewentualnie wspomaga finansowo żeby chronić te wody, bo to wiadomo to jest podstawa 

bytu nas wszystkich. Czy są takie mechanizmy?  

Prezes oznajmił, że by coś napisać i coś komuś zarzucić to trzeba mieć twarde dowody  

Nie mamy twardych dowodów, bo gdybyśmy mieli twarde dowody postępowalibyśmy w inny 

sposób. Natomiast czy coś się dzieje na ujęciu? Ujęcie to jest często wyłączane. Nikt nie musi 

o tym wiedzieć, bo  ZWiK nie musi sie chwalić że dane ujęcie jest właśnie skażone. Jest 

wyłączone, a wodę bezpieczna woda podawana jest z innego kierunku. Prezes oznajmił, ze to 

nie jest rzecz, która ludzi w jakiś sposób dotyczy. Ale wtedy kosztuje to zdecydowanie 

więcej, bo woda tłoczona jest z Białej, z Dobroszewic do stacji na ulicy Prężyńskiej. Tam jest 

to uzdatniane i ponownie wtłaczane do sieci. Czyli wykonywane są 2 operacje. W Prężynce 

jest jedna i do tego tłoczenie jest tylko z połowy odległości. Prezes oznajmił, że dlatego 

ZWiK stara się jak najwięcej wody pozyskiwać z Prężynki. Pozostałe ujęcia są ujęciami 

bardzo wydajnymi, ale ze względów ekonomicznych ZWiK ograniczamy ich użytkowanie. 

Generalnie jest tylko taki program włączania tych ujęć po to żeby no bo ujęcie też samo sobie 

nie może stać. Ono musi cały czas pracować. Więc Prężynka chodzi cały czas, że blisko 

maksymalnego blisko maksymalnej wydajności. Natomiast pozostałe ujęcia pracują na tyle 

żeby nie trzeba było potem dodatkowych zabiegów w celu ich uruchomienia ponownego. 

Stąd to takie parcie na Prężynkę.  

Burmistrz oznajmił, że pomysł ochrony ujęć wodnych powstał z myślą o tym, aby nie 

zaskoczyło żadne zdarzenie, które hipotetycznie może się wydarzyć. Dodał, że nie jest 

zwolennikiem bezproduktywnych dyskusji. Zapewnił, że nie był za kanalizowaniem 
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Czyżowic, jednak przekonał go prezes Paweł Kawecki słowami, że źródło finansowania, 

które można pozyskać na skanalizowanie miejscowości Czyżowice nigdy nie będzie mogło 

być wykorzystane przy kanalizowaniu Rudziczki i Mieszkowic.  

I to jest kluczowa sprawa. To są po prostu 2 źródła odrębne finansowania.  

Ponieważ pojawia się taki mechanizm jak ochrona wód i na to będą duże środki unijne, więc 

jest zasadne żeby faktycznie z tych środków skorzystać. I temat za pewne będzie wracać. 

Tylko ze względu na to, że temat przedyskutowania z gminą Lubrza jest zasadny trzeba 

przede wszystkim ustalić z nimi ich kierunki rozwoju. Burmistrz oznajmił, że z tego powodu 

wycofał ten wniosek, a nie dlatego że pojawia się magiczna miejscowość Czyżowice. 

Z punktu ekonomicznego Czyżowice w ogóle nie są uzasadnione żeby robić kanalizację. Te 

argumenty, które były przytoczone czyli budowa drogi powiatowej.  

Jeżeli wybuduje nową drogę no to jak będziemy mogli uzasadnić, że budujemy nagle 

kanalizację ? 

Prezes Paweł Kawecki przedstawił dwie rzeczy istotne punktu, który miał być, a który został  

wycofany. Oznajmił, że nie był zachwycony próbą dołączenia do Prężyńskiej z prostego 

powodu. To było dobre rozwiązanie i ze względu na ochronę ujęcia w Prężynce dopuszczane 

było takie rozwiązanie, jednak wtłaczanie większej ilości ścieków do ulicy Prężyńskiej nie 

jest interesie ZWiK. Najważniejszą kwestią, którą podkreślił prezes był fakt, że jeśli nawet 

Prężynka dojdzie do skutku będzie całkowicie odrębną strefą taryfową. 

O wysokości taryf i czynnikach na nie wpływających dyskutowali w dalszej części Burmistrz 

Grzegorz Zawiślak oraz radny Zygmunt Trojniak.  

Radny Tomasz Wisła wyraził zdanie, że kanalizowanie poszczególnych miejscowości jest 

bardzo ważne. Poparł wniosek radnego Bochenka dotyczący spotkania z radnymi Gminy 

Lubrza. Dodał, że bomba ekologiczna, jak każda inna, wybucha w przeciągu jednego dnia. Po 

to się robi zabezpieczenia, aby przestrzec społeczeństwo przed niebezpieczeństwem. 

Oznajmił, ze będzie nalegał na spotkanie z Gminą Lubrza, po to, aby poczuli oni 

współzależność kanalizowania Prężynki. A zapewnienie, że skanalizowanie Prężynki nie 

będzie wpływać na taryfę mieszkańców Gminy Prudnik jest dużym bezpieczeństwem.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnego Zygmunta Bochenka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o zainicjowanie spotkania z przedstawicielami Gminy Lubrza, celem podjęcia wspólnego 

stanowiska odnośnie budowy kanalizacji chroniącej ujęcia wody pitnej w Gminie Prudnik i 

Gminie Lubrza..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (5) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz. 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 1102. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych (druk nr 1102).  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (4) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1011/2022 w sprawie wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38/ 

 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy.Po przerwie. 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1103) 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 

Zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunta Bochenka o 

odczytanie uzasadnienia do uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunt Bochenek odczytał treść 

uzasadnienia. 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 1103. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1103).  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (5) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Jacek Urbański, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowała Uchwała nr LXI/1012/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji 

została przyjęta. 
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/uchwała stanowi załącznik nr 39/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 1104) 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 

Zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunta Bochenka o 

odczytanie uzasadnienia do uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunt Bochenek odczytał treść 

uzasadnienia. 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 1104. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 1104).  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (6) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Katarzyna Rożek, Jacek Urbański, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXI/1013/2022 w sprawie rozpatrzenia 

wniosku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40/ 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady oznajmiła, że interpelacje można składać w Biurze Rady lub na ręce 

Przewodniczącej. 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca przypomniała o zbliżającym się terminie złożenia oświadczeń majątkowych. 

Poprosiła o dopełnienie formalności. 

Przewodnicząca poinformowała radnych o zaproszeniu na obchody Święta Flagi. 

Burmistrz zaprosił również na obchody 3 maja. 

 

 Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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